
Referat af bestyrelsesmødet den 8.august 2019 

 
Tilstede: Niels Arne, Tobias, Lars og Michael 

Manglede: Nick 

 

Sidste mødes referat. 

Ingen bemærkninger! 

 

Kalk i vand. 

Niels Arne orienterede, det bliver for dyrt og vi besluttede at lade spørgsmål om kalkanlæg ligge. 

 

Varmeregnskab. 

Vi havde en generel snak om vores varme og ikke mindst varmeregnskab. Det blev henstillet at notere 

tallene ned – den sidste dag i måneden. 

 

Afdelingsmøde den 4. september. 

Indkaldelsen blev godkendt. 

Michael sender forslag ind til DOMI omkring A: Samværsplads og B: Fælleshus 

A: Der laves belægning på 20 m2, der indkøbes to stk. bord/bænke og en flytbar grill. 

B: Ud over rum til køkken foreslår vi også rum til haveredskaber og rum med toilet, samt borde og stole til 

Fællesrum. 

 

Evt. 

Vi rejste spørgsmålet om hvad og hvor grænsen er for parkering af trailer, både og andre køretøjer er! 

Bliver taget op på Afdelingsmødet. 

Næste bestyrelsesmøde foreslås til den 18. september klokken 17.00 

For referatet 

Michael 

 


